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Plats och tid 
  

 
Café Strömmen, kl 17.00-19.00 

Beslutande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Lillemor Blom, ordf 
Anders Brattgård 
Arne Olsson 
Morgan Lindskog 
Helena Andersson 
Göte Olsson 
Lotta Olsson, församlingschef 
Sanna Holmgren, tjg ers t o m kl 18.30  
Stig Blom, tjg ers 
Fredrik Höjer, tjg ers fr o m kl 18.30  
 
 
 

Ersättare 
 
Övriga deltagare 
 
 
 

Marie-Louise Olofson 
 
Daniel Henriksson, adj §§ 1-3 t o m kl 17.50 
Monica Olsson, sekr 
 

Utses att justera
  

Helena Andersson 

Justeringens 
plats och tid 

Kansliet fredagen den 26 januari 2024, kl 13.00 

Under-                                                                                                                                Paragrafer                               
skrifter Sekreterare    ....................................................................................  

§§ 1-
22 

 Monica Olsson 
 
 Ordförande   .................................................................................... 
 Lillemor Blom 
 
 Justerare        ....................................................................................................... 
  Helena Andersson 
    ANSLAG/BEVIS 
  Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ 
 

Uddevalla församlingsråd 

Sammanträdesdatum 
 

18 januari 2024 

Datum för 
anslags uppsättande  

Datum för  
anslags nedtagande 

Förvaringsplats 
för protokollet  

Kansliet Uddevalla pastorat 

 
Underskrift  .................................................................................................. 
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§ 1 
 
Inledning 
 
Ordförande Lillemor Blom inleder sammanträdet med att läsa ur boken ”Men mitt hjärta visste att du 
fanns”. Lillemor Blom riktar sedan en tanke till Kjell Nordengård, ledamot i församlingsrådet, som ej 
kan delta i dagens sammanträde på grund av sjukdom. 
 
Församlingschef Lotta Olsson håller en liten andakt och församlingsrådet ber sedan välsignelsen 
tillsammans. 
 
  
 
 
§ 2 
 
Val av justerare 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet beslutar att utse Helena Andersson att justera dagens protokoll fredagen 
den 26 januari 2024, kl 13.00. 

 
  
 
 
§ 3 
 
Unga Vuxna 
 
Församlingsrådet har vid flertalet tillfällen samtalat kring hur man kan engagera unga vuxna i kyrkan. 
 
Till dagens sammanträde är Daniel Henriksson, assistent i församlingsverksamheten, inbjuden för att 
informera om ungdomsverksamheten i Uddevalla församling. 
 
Daniel Henriksson informerar bland annat om: 
 

• Vad som händer i Uddevalla församlings ungdomsverksamhet. 

• Församlingen har i nuläget cirka 30 engagerade ungdomar. 

• Man har bland annat arbetat utifrån, vad ungdomarna tycker är roligt, vad de vill ha, hur man 
kan göra för att de ska växa i tron. En kombination av vad de unga vill ha och vad man som 
ansvarig för verksamheten vill nå ut med. 

• Man har arbetat med kristen tro, samhällsaktuella frågor m m. Haft olika föredragshållare 
inom olika ämnen. 

 
Samtal förs i ärendet om hur vi kan nå fler ungdomar samt bygga relationer mellan ungdomar och 
äldre generationen. 
 
 



 

 Sammanträdesprotokoll                         
 

 

Uddevalla församlingsråd Datum 18 januari 2024 
 

I I I I   Utdragsbestyrkande 

 

   

 
forts § 3 
 
Arne Olsson har besökt ungdomsverksamheten vid några tillfällen och anser att man behöver bygga 
broar med ungdomarna. Den äldre generationen måste vara de som leder detta exempelvis 
församlingsrådet. 
 
Daniel Henriksson tillsammans med ytterligare två personer i pastoratet kommer att arbeta med ett 
projekt, avseende kommunikation konfirmander/ungdomar, i samarbete med Göteborgs stift under 
en period. 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet tackar Daniel Henriksson för informationen. 
- Församlingsrådet beslutar att återkomma i ärendet vid senare tillfälle. 

 
  
 
 
§ 4 
 
Protokoll från föregående sammanträde 
 
Protokoll från föregående sammanträde har varit utsänt till församlingsrådet. 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet beslutar att lägga protokollet från föregående sammanträde till 
handlingarna. 

 
  
 
 
§ 5 
 
Val av representant till Saronhusets styrelse 
(Saronhuset) 
 
Uddevalla församling ska utse representant till Saronhusets styrelse 2024. 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet beslutar att utse Morgan Lindskog som församlingens representant i 
Saronhusets styrelse 2024 
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§ 6 
 
Val av representanter till Saronhusets årsmöte 
(Saronhuset) 
 
Två representanter att närvara vid Saronhusets årsmöte den 22 april 2024 ska utses. 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet beslutar att utse Lillemor Blom och Fredrik Höjer att representera 
församlingen vid Saronhusets årsmöte den 22 april 2024. 

 
  
 
 
§ 7 
 
Lista över ”Vad hände sedan ärenden” 
 
Anders Brattgård framför förslag om att upprätta en lista över ”Vad hände sedan ärenden”. Ärenden 
som församlingsrådet tagit beslut om, som man funderar över vad hände efter att beslut fattats. 
 
Anders Brattgård kan tänka sig att ta på sig uppdraget att gå igenom församlingsrådets protokoll för 
att se om det finns några ”Vad hände sedan ärenden”. 
 
Församlingsrådet ställer sig positiva till Anders Brattgårds förslag. 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet beslutar att uppdra åt Anders Brattgård att upprätta en lista över ”Vad 
hände sedan ärenden”. 

 
  
 
 
 
§ 8 
 
Utvärdering jul- och nyårshelgerna 
 
Församlingschef Lotta Olsson informerar om: 
 

A) Församlingen har haft många konserter under jul- och nyårshelgerna. 
B) Alla gudstjänsterna har varit välbesökta förutom på Trettondedag jul då det var få besökare. 
C) Utvärdering har gjorts avseende Julklappsgranen. 
D) Nyårsdagen firades ekumeniskt i Pingstkyrkan. I år var det färre besökare än tidigare år på 

den ekumeniska gudstjänsten. Denna gudstjänst kommer nog att firas i Uddevalla kyrka varje 
år i stället. 
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forts § 8 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet noterar informationen. 
 
  
 
 
§ 9 
 
Musikfoldern 
 
Vid församlingsrådets sammanträde den 7 december 2023 § 207, framförde Marie-Louise Olofson 
en besvikelse över musikfoldern, bland annat för att foldern inte innehåller några lokala bilder. 
 
Vid dagens sammanträde informerar församlingschef Lotta Olsson om att hon varit i kontakt med 
pastoratets kommunikatör Simeon Olander i ärendet som meddelar att detta bland annat handlar 
om GDPR. 
 
Marie-Louise Olofson anser då att man i stället kan ha lokala bilder på pastoratets kyrkor/inventarier 
om man inte kan ha bilder på människor. Inte bilder som inte har någon förankring alls till pastoratet. 
 
Församlingsrådet för samtal i ärendet. 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet beslutar att bjuda in kommunikatör Simeon Olander till församlingsrådets 
möte vid tillfälle för att föra fortsatta samtal i ärendet. 

 
  
 
 
§ 10 
 
Avslutning av tjänst i receptionen 
 
Anders Eliasson som haft ett vikariat i pastoratets reception kommer nu att sluta sitt arbete i 
receptionen. Anders Eliasson kommer att fortsätta med bland annat måndagsgudstjänsterna. 
 
Församlingschef Lotta Olsson redogör i ärendet. 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet noterar informationen. 
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§ 11 
 
Kommunikation församlingsråd – arbetslag  
Angående eventuell ommöblering under norra läktaren 
 
Vid församlingsrådets sammanträde den 9 november 2023 § 186, föreslogs en ommöblering under 
norra läktaren i Uddevalla kyrka, där bland annat ”Barnkyrkan” håller hus. 
 
Förslaget innebar att man flyttar ”barnsakerna” till andra sidan av utrymmet under norra läktaren.  
Att man låter bonaden hänga kvar där den hänger och att även de andra konstverken flyttas för att 
placeras tillsammans med bonaden.  
Ommöbleringen skulle innebära att både kapellverksamhet och barnverksamhet ryms på samma yta 
men på var sin sida av utrymmet under norra läktaren. 
 
Vid ovanstående sammanträde beslutades att församlingschef Lotta Olsson skulle presentera 
förslaget i arbetslaget. 
 
Vid dagens sammanträde presenterar församlingschef Lotta Olsson arbetslagets synpunkter och 
tankar kring en eventuell ommöblering under norra läktaren. När denna fråga diskuterades var dock 
inte hela arbetslaget med. 
 Arbetslaget anser att möbleringen fungerar bra som det är idag, bland annat för att kunna utnyttja 
sittplatserna samt att föräldrarna kan sitta nära barnen och ändå kunna delta i gudstjänsten. 
 
Vid dagens sammanträde presenteras att bonaden är svår att flytta och därför föreslås att 
”Barnkyrkan” flyttas i stället. Då behöver man inte vara orolig för att bonaden ska ta skada vid 
barnens lek. En eventuell ommöblering innebär att barnen får samma utrymme som tidigare men på 
motsatt sida under norra läktaren. 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet beslutar att församlingsråd och arbetslag fortsätter att föra dialog i 
ärendet. 

 
  
 
 
§ 12 
 
”Dopträd” 
 
Församlingsrådet har vid ett flertal tillfällen samtalat kring att införskaffa ett ”dopträd” till Uddevalla 
kyrka. 
 
Vid församlingsrådets sammanträde den 7 december 2023 § 208, presenterade Marie-Louise 
Olofson bilder på ett träd tillverkat i smide och i trädet var det ”doplöv” placerade. Vid detta tillfälle 
fick Marie-Louise Olofson i uppdrag att ta fram en prisuppgift på vad ett liknande träd skulle kosta 
att införskaffa till Uddevalla kyrka. 
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forts § 12 
 
Vid dagens sammanträde informerar Marie-Louise Olofson om att hon varit i kontakt med en person 
som tidigare tillverkat olika inventarier till pastoratets kyrkor men han anser att detta är ett för stort 
jobb för honom att ta sig på. 
 
Samtal förs vid dagens sammanträde om var ett sådant träd om så är fallet skulle kunna placeras i 
Uddevalla kyrka? 
 
En fråga som uppkommer är om man på något sätt i stället kan göra en kombination med den redan 
befintliga ljusbäraren (trädet) i kyrkan? 
 
En annan fråga som dyker upp är hur många ”doplöv” det ungefär kommer att handla om på ett år? 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet beslutar att återkomma i ärendet vid annat tillfälle. 
 
  
 
 
§ 13 
 
Gudstjänstagendan 
 
Vid föregående sammanträde den 7 december 2023 § 204 togs ärende upp gällande varför inte 
gudstjänstagendan delas ut till gudstjänstbesökarna i Uddevalla kyrka. 
 
Församlingsrådet ställde sig positiva till att gudstjänstagendan skulle delas ut och föreslog att man 
skulle börja med detta. 
 
Vid dagens sammanträde informerar Lotta Olsson om att man i arbetslaget pratat om att göra några 
förändringar i gudstjänsten och tills detta är klart trycks inte några nya gudstjänstagendor upp. 
 
Föreslås att man lägger fram/delar ut de vi redan har och att information lämnas till 
gudstjänstbesökarna att agendan inte är uppdaterad. 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet beslutar att dela ut befintlig gudstjänstagenda till gudstjänstbesökarna. 
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§ 14 
 
Rapport: Församlingen/Pastoratet 
 
Församlingschef Lotta Olsson informerar om: 
 

A) Församlingens olika verksamheter startas nu åter upp igen efter juluppehållet. 
B) Svenska kyrkan drabbades av en cyberattack i november 2023. Vissa datasystem har nu 

åter kommit i gång. Just nu är det hård belastning på bland annat ekonomisystemet, när alla 
fakturor ska betalas som inte kunnat betalas sedan i november. Hemsidan fungerar dock ej 
ännu. 

C) Vid föregående sammanträde framfördes att när kören sitter framme i koret kan de ej höra 
predikan. Vid dagens sammanträde informeras om att en högtalare/medhörning har fixats 
till koret. 

D) Kjell Nordengård kommer delvis sluta som kyrkvärd. Men kommer ha kvar vissa uppdrag,  
t ex Lunchmusiken. 

E) Den ekumeniska böneveckan inleds idag den 18 januari med mässa i Uddevalla kyrka 
 kl 18.00.  

F) Predikantbyte äger rum söndagen 21 januari 2024. I Uddevalla kyrka kommer Tomas Hagel, 
Församlingen Kingdom och Martin Åberg att tjänstgöra. 

 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet noterar informationen. 
 
  
 
 
§ 15  
 
Rapport: Saronhuset och Noras hus 
 
Morgan Lindskog, församlingens representant i Saronhusets styrelse, informerar om: 
 

A) Ragna Jennerhav, verksamhetschef/föreståndare, på Saronhuset har skrivit ”ägarbrev” om 
året som gått till de nio församlingarna. Bland annat har Saronhuset bidragit till att  
11 personer som tidigare levt i hemlöshet har fått egna boenden. Det har serverats 7.000 
luncher under föregående år  m m. 

B) Projektet ”matkasseutdelningar” har växt så att man i nuläget inte kan ta emot fler 
utdelningar. Bland annat är lokalen för sortering för liten och fler volontärer behövs. Detta 
innebär att nya ansökningar läggs vilande. 

C) Morgan Lindskog är ej längre styrelsens representant i Brukarrådet. 
D) Trapphissen är nu installerad. 
E) Ett bekymmer man fått på Saronhuset är att personer har skrivit sig på Saronhusets adress. 

Vilket bland annat innebär att post inkommer till olika personer. 
F) Margareta Birging kommer att avgå som Saronhusets ordförande. Det är präst- och 

pastorsrådet som tar fram förslag på ny ordförande. 
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forts § 15 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet noterar informationen. 
 
  
 
 
§ 16  
 
Rapport: Internationella rådet 
 
Morgan Lindskog, representant i internationella rådet, informerar om: 
 

A) Information ges från Gammaldags Jultorg som ägde rum den 9-10 december 2023. 
Vid Gammaldags jultorg medverkade ungdomar från Bäve församling. Ungdomarna var 
mycket engagerade och gjorde ett fantastiskt jobb. 

B) Försäljningen vid Gammaldags jultorg inbringade 12.000 kronor. 
C) Internationella rådet har ingen ordförande i nuläget. 

 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet noterar informationen. 
 
  
 
 
§ 17 
 
Rapport: Agape 
 
Morgan Lindskog, representant i Agapegruppen, informerar om: 
 

A) Agapegruppens nästa möte äger rum den 5 februari 2024. Vid detta tillfälle är kyrkoherde 
Malin Hammarström och församlingschef/komminister Lotta Olsson inbjuda. 

 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet noterar informationen. 
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§ 18 
 
Personalärenden 
 
Församlingschef Lotta Olsson informerar om: 
 

A) Ingvar Humlén, före detta kyrkoherde i Uddevalla pastorat, kommer att gå in och hjälpa till 
med att ta vissa begravningar under en period. 

B) Pastoratet har anställda som går diakonutbildning. I avvaktan på diakonvigning i januari 2025 
håller man på att se över vikariefrågan gällande diakon till Uddevalla församling. 

C) Samtal förs vid dagens sammanträde kring vakanta tjänster. 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet noterar informationen. 
 
  
 
 
§ 19 
 
Ordförandens information 
 
Ordförande Lillemor Blom informerar från kyrkorådets sammanträde den 19 december 2023: 
 

A) Ombudgeteringar 2024. 
B) Tilläggsbudgetering till 2024 för miljökompensation 2021 och 2022. 
C) Information kring cyberattacken. 
D) Räddningstjänsten går igenom alla pastoratets lokaler som rymmer mer än 150 personer. 
E) Information kring byggstart av renovering Uddevalla kyrka. 
F) Samtal kring boken ”Du är vald”. 
G) Information verksamheten i Uganda. 
H) Önskemål finns om digitala skärmar på läktarna i Uddevalla kyrka. 
I) Information kring skolvandringarna i pastoratets kyrkor. 
J) Information kring Religionsdialogen. 
K) Pastoratets konserter är välbesökta. 
L) Två dagars utbildning för Arbetsmiljökommittén har ägt rum under hösten 2023. 
M) Julbord för personalen har ägt rum på Röe gård. Bro kyrka besöktes och personalkören 

sjöng. 
N) Lägesrapport från Saronhuset. 

 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet noterar informationen. 
 
  
 
 
 
 



 

 Sammanträdesprotokoll                         
 

 

Uddevalla församlingsråd Datum 18 januari 2024 
 

I I I I   Utdragsbestyrkande 

 

   

 
§ 20  Dnr FPU 2024-2 
 
Övrigt 
Kollekter vid måndagsgudstjänsterna 
(Kansli- och receptionspersonal) 
 
Föreligger av komminister Anders Eliasson förslag på kollekter vid måndagsgudstjänsterna i 
Uddevalla kyrka under veckorna 7-21/2024. 
 
BESLUT 
 
Församlingsrådet beslutar att uppta kollekt vid måndagsgudstjänsterna i Uddevalla kyrka enligt 
nedan: 

 
V 7 Norea Sverige 
V 8-9 Open Doors 
V 10 Insamlingsstiftelsen Selma 
V 11-12  Vänförsamlingen Jöhvi 
V 13  Nordisk Östmission 
V 14 (Annandag påsk) 
V 15 Evangelisk luthersk mission – BV 
V 16  Organisationen Källan (för Israelsmissionen) 
V 17  Stiftelsen för kyrkliga byggnader för fiskare i utlandet (Skagen) 
V 18 Martyrkyrkans vänner 
V 19 Bukobahjälpen 
V 20 Drottning Silvias mödrahem i Rio de Janeiro 
V 21  Nordisk Östmission 
 
  
 
 
§ 21 
 
Övrigt 
Passionsspelet 
 
Marie-Louise Olofson förhör sig om hur förberedelserna inför Passionsspelet fortskrider och undrar 
om körerna är involverade? 
 
Eftersom frågan varit uppe tidigare meddelar församlingschef Lotta Olsson att hon framfört 
önskemålet gällande körerna till kyrkoherden. 
 
Marie-Louise Olofson och Morgan Lindskog tar på sig uppdraget att ta kontakt med kyrkoherde 
Malin Hammarström i ärendet. 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet noterar informationen. 
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§ 22 
  
Avslutning 
 
Ordförande Lillemor Blom läser ur boken ”Men mitt hjärta visste att du fanns” och tackar för dagens 
sammanträde och förklarar det avslutat. 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
       

 

 


